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Abstract (en)
The striker strip rear side surfaces locate backwardly and radially from the inside against holding parts provided on the rotor and on the front side
have locating surfaces for movable holding parts, which hold the striker strip in engagement with the holding parts provided on the rotor. The cross-
section of the striker strip (1) has a double trapezoidal basic shape with the long basic lines (a) as symmetry axis (2). The rear side (5) of the striker
strip corresponding to the height (h) of one of each trapezium is directed at right-angles to the symmetry axis of a flat surface (6) over the striker strip
height (7). The locating surfaces (9) provided on the rear side of the striker strip are formed by a groove-type cavity (8) running in the longitudinal
direction of the striker strip and at the height of the symmetry axis.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Schlagleiste 1 für Prallmühlenrotoren mit zum Zwecke der Umwendbarkeit spiegelsymmetrischem, länglichem Querschnitt,
die in Randausnehmungen 17 des vorzugsweise aus Scheiben 16 bestehenden Rotors eingebaut ist. Erfindungsgemäß bildet der Querschnitt der
Schlagleiste 1 im wesentlichen eine doppeltrapezförmige Grundform mit den langen Seiten eines jeden Trapezes als Symmetrieachse 2. Die der
Höhe eines jeden Trapezes entsprechende Rückseite 5 der Schlagleiste ist rechtwinklig zur Symmetrieachse angeordnet und bildet eine ebene
Fläche 6 über die gesamte Schlagleistenhöhe. Die Erfindung gibt auch einen bevorzugten Rotor für eine solche Schlagleiste an. <IMAGE>
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